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1. Pitanje postavljeno Vladi Unsko-sanskog kantona i načelnicima općina u Unsko-sanskom 

kantonu: “Koliko je sredstava u protekle tri godine prikupljeno u svrhu zaštite 

stanovništva od prirodnih nesreća (za potrebe civilne zaštite), gdje se nalaze ta sredstva i 

jesu li korištena u protekle tri godine, u kojem interesu i u koje svrhe? Molim za detaljan 

pregled prikupljenih i iskorištenih sredstava.” 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: “Koliko je sredstava u 2012. i 2013. godini 

isplaćeno firmama na području općine Velika Kladuša kroz različite projekte potpore 

koje provode nadležna ministarstva i druge relevantne organizacije i institucije koje 

djeluju na razini Federacije BiH, kao što su Razvojna banka FBiH, Fondacija za održivi 

razvoj i druge slične organizacije? Molim za detaljan pregled po firmama, iznosima i 

projektima, uključujući subvencije, grantove, poticaje i druge oblike potpore.” 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Što Vijeće ministara BiH čini na zakonskom 

reguliranju odnosa Bosne i Hercegovine u smislu donošenja zakona i drugih propisa 

kojima se uređuju pitanja sudjelovanja iseljeništva u javnom i političkom životu u BiH, 

određenih olakšica za ulaganje u BiH, ostvarivanja prava građana BiH u iseljeništvu u 

pogledu kulture, obrazovanja i drugih pitanja?” 
 


